編號:148

德貞女子中學

二零二四至二零二五年度

英文科「星島全港校際辯論比賽之第一回合初賽比賽」通告

LL/	БH	者	
旬火	ĦΊ	4	٠

為擴闊學生學習經歷及提升學生說話技巧和自信心,本校英文科將參與由《星島日報》、 《英文虎報》及教育局合辦、語文教育及研究常務委員會及伯恩光學(香港)有限公司贊助 舉辦之「星島全港校際辯論比賽」,詳情如下:

活動項目:	星島全港校際辯論比賽之第一回合初賽比賽
日 期:	11月9日 (星期六)
活動地點:	中華基金中學 (地址:香港小西灣富欣道9號)
集合時間及地點:	下午 12 時 15 分 柴灣港鐵站 B 出口
解散時間及地點:	下午4時 中華基金中學
費 用:	全免
負責老師:	溫曉霖老師
備註:	請穿著校服並自備交通費和水。

請著 貴子女於 11 月 9 日前,把回條交回負責老師,並請督促 貴子女依時出席活動。 如有任何問題,請致電 2729 3211 與負責老師聯絡。

此致 學生家長

德貞女子中學校長

				i	謹啟
二零二四年十一月七日					
<u>-</u>	條	 	 	 	
				編號	: 148

敬覆者:

本人已知悉小女參加 貴校的英文科「星島全港校際辯論比賽之第一回合初賽比賽」, 定當督促小女依時出席活動。

此覆

德貞女子中學校長

 號學生:	斑	級	中_
養人簽署:	家長/監	學生	
蒦人姓名:	家長/監	學生	
獲人電話:	家長/監	學生	
選件電託・			

二零二四年 月 日

(收集聯絡電話,目的是讓負責老師在有需要時聯絡家長/學生,有關資料將於活動完結後銷毀。)

No.: 148

Tack Ching Girls' Secondary School 2024-2025

The 40th Sing Tao Inter-School Debating Competition First Preliminary of English Section

7th November, 2024

Yours faithfully,

Dear Parents/ Guardians,

To enrich students' learning experience, improve their English speaking skills and enhance their confidence in speaking English, the English Department has joined The 40th Sing Tao Inter-School Debating Competition First Preliminary of English Section organized by Sing Tao Daily, The Standard and the Education Bureau, sponsored by Standing Committee on Language Education and Research (SCOLAR) and BIEL Crystal (HK) Manufactory Limited. Please kindly find the full details below:

Activity:	The 40 th Sing Tao Inter-School Debating Competition First Preliminary of English Section	
Date:	9 th November, 2024 (Saturday)	
Location:	The Chinese Foundation Secondary School (Address: 9 Harmony Rd, Chai Wan)	
Gathering Time & Place:	Chai Wan MTR Station Exit B at 12:15 p.m.	
Dismissing Time & Place:	The Chinese Foundation Secondary School at 16:00 p.m.	
Fee:	Free-of-charge	
Teacher-in-charge:	Miss Wan Hiu Lam	
Notes:	Please wear school uniform and bring your own transportation fee and water.	

Please complete the reply slip and return it to the teacher-in-charge by 8th November, and prompt your daughter to participate in the above activity punctually. For any enquiries, please feel free to call 2729 3211 to contact the teacher-in-charge.

| Carol Chung Principal | Principal | No. : 148 | No. : 148 | Principal | Principal | No. : 148 | Principal | Prin

I have been informed that my daughter will participate in the activity and will prompt her to attend punctually.

Name of student:	
Class & Class No :	
Class & Class I to	
Signature of Parent/Guardian:	
Name of Parent/Guardian:	
Phone number of Parent/Guardian:	
Phone number of student:	

(Collection of parents' contacts is for safety reason in case of emergency. The information will be discarded after the activity.)